



NEW STUDENT TUITION FEE INFORMATION

新生各项费用的缴纳政策

1) 2024-2025 ADMISSIONS

APPLICATION FEE
(non-refundable)
入学申请费 (不可退)

2,500

The Deposit is a one-time, **refundable, non-interest bearing security deposit required to be paid to the school, and shall be held by the school for the duration of the student's enrolment.
保证金为一次性、可退还、无息的保证金，学生在校就读期间由学校代管。

DEPOSIT
就读保证金

20,000

Payment of the Deposit will not, in and of itself, guarantee a school placement; all other admission and school requirements must be met.

仅支付保证金并不能保证学生入学；学生应该满足所有招生条件以及学校要求。

Please refer to the full version of the Tuition Fee & Refund policy document for more details regarding the Deposit.

请参阅学费及退费政策文件的完整版本，以了解有关保证金的详情。

* TUITION FEES / 学费



ECE YEAR LEVELS 幼教部年级	Semester 1 Payment 第一个学期	Semester 2 Payment 第二个学期	Annual Payment 全年学费
K2-Kindergarten(Half Day) 两岁班 (半日课程)	52,000	78,000	130,000
K2-Kindergarten(Full Day) 两岁班 (全日课程)	84,000	126,000	210,000
K3-Kindergarten(Full Day) 三岁班 (全日课程)	92,800	139,200	232,000
K4-Kindergarten(Full Day) 四岁班 (全日课程)	92,800	139,200	232,000

PRIMARY YEAR LEVELS 小学部年级	Semester 1 Payment 第一个学期	Semester 2 Payment 第二个学期	Annual Payment 全年学费
Years 1 & 2 一/二年级	111,600	167,400	279,000
Year 3 三年级	114,000	171,000	285,000
Year 4 四年级	114,000	171,000	285,000
Year 5 五年级	114,000	171,000	285,000
Year 6 六年级	114,000	171,000	285,000



SECONDARY YEAR LEVELS 中学部年级	Semester 1 Payment 第一个学期	Semester 2 Payment 第二个学期	Annual Payment 全年学费
Lower Secondary - Years 7, 8 & 9 初中部 — 七至级/八年级/九年级	122,000	183,000	305,000
Upper Secondary IGCSE-Year 10 高中部IGCSE课程 — 十级年级	128,400	192,600	321,000
Upper Secondary IGCSE-Year 11 高中部IGCSE课程 — 十一级年级	128,400	192,600	321,000
Upper Secondary IB - Year 12 高中部IB课程 — 十二级年级	128,400	192,600	321,000
Upper Secondary IB - Year 13 高中部IB课程 — 十三级年级	128,400	192,600	321,000

* All fees are quoted in RMB.

** Surcharges may apply for applicants who consequently decide not to start school as scheduled.

* 本表中报价为人民币，单位元。

** 如学生未能如期入学，学校将收取取消入学逾期通知金。



Contact us 联系我们

Honglingjin Park, 5 Houbalizhuang, Chaoyang District, Beijing 100025, P.R.C.
北京市朝阳区后八里庄5号红领巾公园100025号

Tel: +86 10 8585 1836 Email: enquiry.YCISBJ@ycis.com

Early Annual Payment Discount / 早鸟年度付款折扣

Applicants may enjoy a three percent (3%) discount on Annual Tuition Fees only (excluding any additional fees) when making the payment within 10 working days of the offer date. The date of receipt is determined by the date our bank acknowledges the receipt of funds.

申请人在收到学费账单后的10个工作日内完成全年学费付款，可享受3%的早鸟缴费折扣（不包含任何额外费用）。收款日期以银行确认到账时间为准。

Sibling Discount / 多子女就读优惠



Siblings / 多子女

Discount Percentage / 折扣比例

2nd Child 第二个子女	15%
3rd Child 第三个及以上子女	25%

The Sibling Discount is applied to Tuition Fees only, and is applicable to siblings in lower year levels. 此折扣仅适用于同一家庭同时在本校就读中较低年级子女的学费。

School Bus Fees / 校车费

Bus Route 校车路程	Distance 路程	Semester 1 Fee 第一学期	Semester 2 Fee 第二学期	Annual Fee 一年总计
1	Up to 5km <5公里	6,200	9,300	15,500
2	5km-15km 5-15公里	7,000	10,500	17,500
3	More than 15km >15公里	7,600	11,400	19,000



School Lunch Fees / 午餐费

Lunch fees are not included in tuition fees and can be paid directly to the cafeteria. Please find detailed information about the meal service on the website.

午餐费不包含在学费之内，家长可以直接进行餐卡充值。更多餐厅服务信息详见官网。



School Uniform / 校服

All students are required to wear the school uniform. Uniform requirements differ by season and students should adhere to seasonal & lesson requirements. Uniforms can be purchased via the link provided on the Parent Portal. Please find detailed information about school uniforms and dress codes on the website.

学校要求所有年级的学生在校时穿着校服。学生须按照统一要求更换套装，以适应不同天气和课程。校服可通过家长平台上的链接进行购买。更多校服和着装要求详见官网。



BANK REMITTANCE/银行汇款

Please note your invoice number/student reference number on the transfer deposit slip.
请您务必在汇款单上备注账单号或学生学号。

RMB PAYMENTS / 人民币 (¥)

Account Name / 转账账户名	北京耀中国际学校 YEW CHUNG INTL SCHOOL OF BEIJING
Account Number / 人民币账户号	531013704018
Bank Name&Branch/ 银行与分行名称	Hang Seng Bank (China) Limited Beijing Branch 恒生银行(中国)有限公司北京分行
Address/ 银行地址	Unit 901-904,9/F Fortune Financial Center, 5 Dong San Huan Mid Road Chaoyang District, Beijing, China 北京市朝阳区东三环中路5号财富金融中心层901-904
Swift Code / 银行国际代码	HASECNSHBEJ

USD PAYMENTS / 美金 (\$)

Account Name / 转账账户名	YEW CHUNG INTL SCHOOL OF BEIJING
Account Number / 美金账户号	530300813055
Bank & Branch Name / 银行与分行名称	Hang Seng Bank (China) Limited Beijing Branch
Address/ 银行地址	Unit 901-904,9/F Fortune Financial Center, 5 Dong San Huan Mid Road Chaoyang District, Beijing, China
Swift Code / 银行国际代码	HASECNSHBEJ

Note: Currency conversion is based on the market exchange rate at the time of receipt of payment.
请注意：美元或其他币种兑人民币汇率是根据实际收到款项时的市场汇率计算，请在汇款前先向您的银行查询汇率。

Cash Payments (RMB only) 现金支付 (只限人民币)



Cash payment is accepted by the Cashier at the School Finance Department. However, the school does NOT recommend paying tuition fees in cash for safety reasons.

学校财务部接受人民币现金支付。为安全起见，学校不建议以现金形式缴纳学费。

Credit Card/Debit Card Payments 信用卡/借记卡交款



Credit/Debit card payments made in person are acceptable methods of payment. Additional bank service charges may apply.

财务部接受到校刷卡支付，包括信用卡和借记卡。使用刷卡付费可能产生额外银行手续费，该手续费由付款人自行承担。

Online Payment 在线支付



Payments can also be made via YooPay and WeChat at school. Please contact the School Accounts Division for more information.

您可以通过友付终端或微信支付，请您到校扫码支付。详细信息请您联系学校财务部。

Should you require assistance, please contact the Accounts Division.

如需更多帮助，请联系财务部

Tel: (8610) 8585 1858

Email: fad.YICISBJ@yicis.com

Our office hours are from 08:00 - 16:00, Monday to Friday.

办公时间 8:00 - 16:00, 周一至周五。

NEW APPLICATION REFUND PROCEDURE / 入学申请退款程序

In the unlikely event that an applicant needs to withdraw their application from the school after the acceptance of the Offer of Placement and after the payment of the accompanying Deposit and/or Tuition Fees, refund of fees will be based on the withdrawal notice date. Please refer to the table below for more information.

如果申请人在签署《录取通知书》并支付就读保证金和/或学费之后提出取消入学申请，学校会按照家长提交取消入学申请的日期退还部分已交费用。请参照下表了解详细信息。

Official notice of intent to withdraw an application together with a supporting statement must be submitted in writing to the Marketing and Admissions Manager in order for the school to process any refunds that may apply.

取消入学申请的正式通知和支持性声明必须以书面形式提交至市场招生部经理，以便学校处理跟进退款申请。

Notice of Withdrawal for the application 通知申请取消入学	90 days or less prior to the start date 开学日前90天或少于90天	Less than 60 days prior to the start date 少于开学日前60天	Less than 30 days prior to the start date 少于开学日前30天
Tuition/Bus Fees 学费/校车费	80% Refund 退还 80%	70% Refund 退还 70%	50% Refund 退还 50%

Please Note: at the same time, a Cancellation Surcharge of RMB10,000 will be applied if students subsequently decide not to attend as scheduled.

同时请注意，学校将在就读保金中扣除一万元人民币作为取消入学通知金。

